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فرماندار اهر مطرح کرد:

نیمهماندن پروژه زیرگذر ورودی شهر اهر مشکلات متعددی را برای مردم ایجاد میکند

فرماندار اهر با انتقاد از عدم تخصیص اعتبار برای تامین زیرگذر ورودی شهر اهر گفت: مردم اهر به دلیل تکمیل نشدن

زیرگذر ورودی شهر اهر دچار مشکلاتی هستند و تکمیل این پروژه را مطالبه میکنند.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری اهر، رسول خدابخش در نشست بررسی پروژه های راه سازی شهرستان های اهر و هریس که با حضور رئیس کمیسیون عمران مجلس و معاون

وزیر راه و شهرسازی در فرمانداری اهر برگزار شد، افزود: سال هاست که مردم منطقه ارسباران آرزوی احداث پروژه آزادراه تبریز به باکو را دارند که امیدواریم این تحقق مطالبه

ارسبارانی ها زمینه توسعه را فراهم کند.

فرماندار اهر با انتقاد از عدم تخصیص اعتبار برای تامین زیرگذر ورودی شهر اهر گفت: مردم اهر به دلیل تکمیل نشدن زیرگذر ورودی شهر اهر دچار مشکلاتی هستند و تکمیل این

پروژه را مطالبه می کنند.

وی خواستار تامین اعتبار پروژه زیرگذر ورودی شهر اهر شد و بیان داشت: چندین بار پیگیر جابه جایی پلیس راه شدیم ولی متاسفانه نتیجه ای نگرفتیم و زمین هم برای پلیس راه

در نظر گرفته شده است.
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